
 

 

 

 

 

Świdnik, dnia 07 października 2020 r. 

WIZP-E.0003.5.2020 

 

        

 

Pan Marcin Magier 

Radny Rady Miasta Świdnik 

 

 

 

W odpowiedzi na interpelację z dnia 23.09.2020 r., dotyczącą ustawienia 

stojaków na rowery na terenie zielonym pomiędzy budynkiem Sądu Rejonowego 

Lublin Wschód z Siedzibą 

w Świdniku a ul. Spółdzielczą informuję, że: 

Tegoroczny budżet przewidziany na realizację zadania związanego z zakupem 

małej architektury został wyczerpany i obecnie nie dysponujemy wolnymi środkami 

na zakup stojaków rowerowych. Przedmiotowy zakup zostanie zaplanowany w 

ramach przyszłorocznego budżetu 

 

 

 

 

 

 


